

TABLE OF CONTENTS

目 录

江汉平原中稻蓄雨灌溉实证研究

Empirical Study on Rain Storage Irrigation for Mid-Season Rice in Jianghan Plain

叶浩, 黄必善, 朱建强, 王述斌, 熊威, 吴良荣, 张红艳.....833

谷胱甘肽、柠檬酸、山梨醇对鸡肉保鲜作用的研究

Study on the Preservation Effect of Glutathione, Citric Acid and Sorbitol on Chicken

刘晓宁, 赵亚彬, 花丽, 杜彩晨, 陈红芝.....840

维大利(VDAL)不同施用方式对小麦抗病性及产量的影响

Effects of Different Application Methods of VDAL on Disease Resistance and Yield of Wheat

王福乾, 吴爱国, 赵伟, 宋亚, 吴琼.....848

潍县萝卜生长发育农业气象服务指标研究

Research on Agrometeorological Service Index of Weixian Radish Growth and Development

管蕾, 董智强, 杨鹏宇, 封雅琼.....855

菜用黄麻栽培及加工利用技术

Technique of Cultivation and Processing on Pasture-Planting in Vegetable-Jute

练冬梅, 姚运法, 赖正锋, 洪建基.....860

两种施氮条件下大豆农艺性状 QTL 分析

QTL Analysis of Agronomic Traits in Soybean under Two Nitrogen Application Conditions

苏代群, 庄振涛, 景琦, 刘春青, 孙中华, 张时轶.....864

两种施氮条件下大豆品质性状 QTL 分析

QTL Analysis of Soybean Quality Traits under Two Nitrogen Application Conditions

苏代群, 景琦, 刘春青, 肖长文, 张时轶.....877